



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho pho@rochesterccc.org
Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師 pho@rochesterccc.org
陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

February 5, 2023 9:30 AM

Prayer Focus: Pray for believers to be thankful to God for one another.

Speaker	Pastor Tang
Scripture Reading	James 3:1-12
Sermon Title	Glorify God with your speech and action
	1. Give your heart to God
	2. Live your life consistently

Announcements

- 1) Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the English Fellowship and Youth Group.
- 2) There will be a Children's Sunday Ministry sledding day on February 26th after church at 1:30 PM at Harris Whalen Park. We hope to see you and your children!
- 3) We are tentatively looking to hold Music and Bible Camp again this summer during the week of July 31st – August 4th. Please pray for us as we look for teachers and helpers to help serve.
- 4) All 2022 Offering letters have been sent out. If you have not received your offering letter and/or have any questions, please contact our treasurer, sister Lihong Wu.
- 5) There will be a prayer altar held at RCCC-W on Saturday, February 25th at 10 AM. Please join us for a time of sharing and praying.
- 6) The weekly bulletin can now be found by scanning the QR code outside the sanctuary, or by visiting rochesterccc.org/weekly-bulletin

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Minister Dingli Chen

Chinese Worship
Minister Dingli Chen

RCCCW Worship
Pastor Tang

2023年2月5日 上午十一時十五分

本週禱告焦點: 為信徒因彼此而向神感恩禱告。

講員	鄧牧師
讀經	雅各書 3:1-12
證道	在言語行為上榮耀神
	1. 獻心給神不保留
	2. 為神而活全一致

報告事項

- 1) 第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由英文團契和青少年組的弟兄姐妹提供。
- 2) 2月26日下午1:30在Harris Whalen Park將有兒童主日學事工的雪橇日活動。希望能見到您和您的孩子。
- 3) 我們暫定今年夏天在7月31日至8月4日這一週再次舉辦音樂聖經營。請為我們尋找老師和助教禱告。
- 4) 2022年的奉獻收據已經發出。如果您還沒有收到或有疑問，請聯繫司庫吳麗紅姐妹。
- 5) 2月25日禮拜六上午10:00在西區有禱告祭壇。請大家一起來分享，並同心禱告。
- 6) 掃描禮拜堂外面的二維碼可以看到週報。或者可以訪問教會的網站 rochesterccc.org/weekly-bulletin。

下主日崇拜講員

英文崇拜
陳定立傳道

中文崇拜
陳定立傳道

西區崇拜
鄧牧師